



## Good Will Children Private School L.L.C.

### Registration Process: 2023-2024

Student Name: \_\_\_\_\_

Grade: \_\_\_\_\_

Parents are kindly requested to attach the following document as a hard copy. The attachments should be colored copies and clear as per ESIS (Enterprise Students Information System requirement

#### Admission Document Checklist:

- Four passport size recent colored photos
- Colored copy of Birth Certificate translated to Arabic or English
- Colored passport copy of the student (first, second and valid visa page)
- Colored passport copy of the Father (first, second and valid visa page)
- Original and colored Emirates ID copy for the student and parents  
(If not ready then please submit a stamped registered application)
- Copy of Certificate of Vaccination
- Water and Electricity bill

**Important Note:** Admission form duly completed. The name of the child must be written as it appears on the passport on all school documents.

**In case of transfer (from outside UAE), you must bring a copy of the result card and school leaving certificate attested accordingly as follows:**

#### Attestation from home country:

- District Education Officer of the concerned district
- UAE embassy in home country.

#### Attestation from UAE:

- Embassy of home country.
- Ministry of foreign affairs of UAE

#### Undertaking by Parents:

*I hereby certify that the above information given are true and correct as to the best of my knowledge.*

#### Remarks

---

---

---

Name of Parent: \_\_\_\_\_

Signature of Parent: \_\_\_\_\_

Parent's E-mail: \_\_\_\_\_

Phone no. : \_\_\_\_\_



## Good Will Children Private School L.L.C.

### خطوات التسجيل

اسم الطالب/ة \_\_\_\_\_ الصف \_\_\_\_\_

يطلب من اولياء الامور ارفاق المستند التالي كنسخة مطبوعة ، المستند يجب ان يكون ملون وواضح وفقاً للمعلومات من ESIS ( متطلبات نظام معلومات الطلاب للمؤسسات ).

#### قائمة تدقيق مستندات التسجيل :

- اربع صور شخصية
- صورة ملونة من شهادة الميلاد مصدقة حسب الاصول و مترجمة إلى العربية او الانجليزية.
- في حالة النقل من داخل او خارج الدولة يجب احضار شهادة الانتقال والشهادة الدراسية مصدقة حسب الاصول.
- صورة ملونة واضحة من جواز الاب والاقامة بالاضافة الى خلاصة القيد .
- صورة ملونة واضحة من جواز الطالب والاقامة .
- بطاقة الهوية الاصلية وصورة ملونة عنها للطالب أو استمارة التسجيل مختومة حيث لا تقبل بدون ختم .
- صورة من شهادة التطعيم .
- فاتورة الماء والكهرباء في حال عدم توفرها يرجى تزويدنا برقم العقار ، رقم المنطقة ، المدينة .

**ملاحظة هامة:** نموذج القبول يجب ان يستوفي جميع الشروط ، يجب كتابة اسم الطفل كما يظهر على جواز السفر في جميع المستندات المدرسية.

في حالة النقل (من خارج دولة الإمارات العربية المتحدة) ، يجب عليك إحضار نسخة من بطاقة النتيجة وشهادة ترك المدرسة على النحو التالي:

#### شهادة من بلد المنشأ:

- مسؤول التعليم في المنطقة المعنية.
- سفارة دولة الإمارات العربية المتحدة في بلد المنشأ.
- شهادة من دولة الإمارات العربية المتحدة:
- سفارة البلد الأم.
- وزارة الخارجية الإماراتية.

#### تعهد من الآباء:

أقر واتعهد بأن المعلومات الواردة أعلاه صحيحة .

الملاحظات

---

---

---

توقيع ولي الأمر:

اسم ولي الأمر:

البريد الالكتروني:

الهاتف: